
 

 
Styrelsemöte och arbetsmöte       

Tid:        2017-11-21 19.00 -20.30       

Plats:       Scoutlokalen       

Närvarande: Eva Carlsson Nagy, Tove Haugen Pihl, Arne Svensson, Maria Svensson, Leif Svensson, 

Bo Persson, Lennart Björk, Eva Zander, Ronny Narvell, gäst Andreas W. 

 

      

Anteckningar.         

1. Mötet öppnades av Eva       

2. Dagordningen fastställs.        

3. Föregående mötesprotokoll gås igenom         

4. Medlemsläge och ekonomi  

oförändrat 

5. ”Spritan” – Andreas W ägare av Spritfabriken framför att han tycker att vårt arbete i 

byaföreningen är mycket viktigt för Ödåkra. Andreas redogör för hur hans intresse för 

Spritfabriken växt fram. Den nya kulturen som växt fram utifrån Magasin 36 i Höganäs. 

Tanken är att fortsätta arbeta med entreprenörer som vill ha sin verksamhet i byggnaden. 

Förutom de verksamheter som presenterats i massmedia såsom stenugnsbageri, café 

bryggeri, inredningsbutik, finns nu även kontrakt med en bank. Viss rivning av en byggnad 

kommer att påbörjas och blir klart under våren. Andreas har gjort en markanalys för att se så 

att det inte marken är förorenad. Proverna visar inga tecken på förorening i marken. 

Vad kan vi som förening bidra med för att lyfta Spritan och den verksamhet som växer fram i 

byggnaderna? Vägen utanför Spritan som Helsingborgs Stad löst in underhålls inte och är en 

skam för byn.  

 

6. Järnvägen – bordläggs till nästa möte 

 

7. Något nytt på gång – bordläggs till nästa möte 

  

8. Hemsidan – bordläggs till nästa möte 

  

9. Hemsidan/ Facebook – se punkt 7. 

 

10. Övriga frågor – bordläggs till nästa möte 

 

11. Nästa möte den 19 december då vi skriver skrivelse till Nämnden ang underhåll av vägen 

utanför Spritan. 

 

12. Mötet avslutas      

 

Vid anteckningarna  

 

  

    



 

Eva Carlsson Nagy      


